
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  01 

Sted Hotherskolens personalerum Mødedato 17.08.22 

Deltagere 
SB-medlemmer 
Afbud: Mette, Fie, Birgitte 

Kl. 18.00 – 20.30 

Mødeleder 
 

Kasper. 
OBS: Forældrevalgte møder kl. 17.00 i personalerummet 

  

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 14. juni 2022 (1 bilag) 

  

 

a) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 

 10 

Jonatan 4B og Caroline 7A er valgt til skolebestyrelsesrepræsentanter. 
Elevrepræsentanter er blevet interviewet i forbindelse med opstart af Skolestyrken. 
Der har været afholdt to elevrådsmøder i august.  

1. Velkommen til nye SB medlemmer 
1 bilag 

 RT 10 

Velkommen til Camilla som suppleant i skolebestyrelsen. 
Mette er trådt ind i skolebestyrelsen igen som første suppleant.  

2. Forslag til møderække 2022/2023 
1 bilag 

 RT 10 

Skolebestyrelsen ønsker at tilføje et bestyrelsesseminar der lægges lørdag den 11. februar 2023 i tidsrummet 9-
14. Valgfri morgenmad fra klokken 8-9. Christian bestiller sted.  
Ellers er møderækken godkendt.  

3. Bestyrelsesmedlemmers deltagelse i forældremø-
der 2022/2023 samt indhold 
1 bilag 

 CG/RT 30 

Bestyrelsen har aftalt punkter de vil fremlægge på forældremøderne. 
Bestyrelsen prioriterer at deltage i alle klasser. Kontoret påfører kontaktlærere samt mailadresser og sender opda-
teret liste ud til skolebestyrelsesmedlemmerne. Bestyrelsesrepræsentanterne tager selv kontakt til kontaktlærerne.  
Mandag den 19. september vil skolebestyrelsen indkalde klassernes forældreråd til et møde i kantinen 

4. Bestyrelsens høringssvar til Stevns Kommunes 
budget 2023 samt overslagårene 
1 bilag 

 RT 15 

Der er indsendt høringssvar vedr. budget 2023 til Stevns Kommune.  
Bestyrelsen er utilfreds med at høringsperioden ligger ind over en sommerferie.  

5. Sygefravær juli 2022 
1 bilag 

 RT 10 

Taget til efterretning. 

6. Økonomi  
3 bilag 

 TV 15 

Taget til efterretning.  

7. Meddelelser:     

 a) SB Formand 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 10 

Skolebestyrelsens mål foreslås revideret. Pt. er der fokus på følgende: 

• Antal elever i klasserne 

• Trafiksikkerhed 

• Legepladser  
 
Nye mål kunne være: 

• Øget forældresamarbejde fx mellem skolebestyrelse og klasseråd.  

 b) Ledelsen 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 15 



Skolen har ansøgt EU projekt Erasmus + og fået bevilling til projektet. Dette vil blive præsenteret på næste skole-
bestyrelsesmøde torsdag den 22. november af to lærere. 
Fie har bedt om at sætte sin deltagelse i bestyrelsen i bero. Dette er taget til efterretning.  

 c) Medarbejdere 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

Indskolingen har haft en god og rolig begyndelse på skoleåret. 
Der afholdes åbent hus i indskolingen/SFO fredag den 23. september fra 12-15. 
26. august afholdes der stort personale arrangement med spisning ved Stevnshallerne for alt personale i Stevns 
Kommune. 

8. Eventuelt 
 

  5 

Charlotte har haft kontaktet de lokale præster, som ikke var afvisende for at flytte konfirmationsåret.  
Thomas lægger regler for elløbehjul på aula for mellemtrin/udskoling samt base 3-5.  
Punkter til næste skolebestyrelsesmøde torsdag den 22. september: International skole, skolebestyrelsens mål-
sætninger, lærernes dag den 5. oktober samt rykning af konfirmationsår.  

 


